
Z A P I S N I K

sastavljen 24.11.2023. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je
održana u prostorijama Općine Breznica.

Sjednica  je  sazvana  putem elektroničke  pošte  Pozivom KLASA: 024-01/23-01/04,
URBROJ: 2186-23-01-23-1 od 15.11.2023. godine.

Sjednici su nazočni:
1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća,
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik,
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik,
4. Jadranka Bahlen,
5. Mario Marenčić,
6. Nikolina Fišter,
7. Petar Andrašek.

Sjednici  nisu  nazočni  vijećnici  Ivana  Lendl  Trglačnik  i  Stjepan  Brglez,  koji  su
opravdali svoj izostanak.

Ostali nazočni:
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica,
2. Stjepan Šafran, pročelnik,
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika.

Sjednica  se  tonski  snima  putem snimača  (aparat  AVerMedia  ExtremeCap  910),  o
čemu su vijećnici upoznati.

Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 18:00 sati i pozdravlja sve prisutne.
Predsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su svi vijećnici
primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte.

Predsjednik  otvara  raspravu  o  zapisniku  sa  sjednice  Općinskog  vijeća  održane
13.09.2023. godine.

Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno.

Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže slijedeći

D N E V N I   R E D

1. Odluka o porezima Općine Breznica,
2. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Breznica,
3. Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Breznica

za 2024. godinu,
4. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi nerazvrstane ceste,
5. Odluka  o  davanju  suglasnosti  za  provedbu ulaganja  na  području  Općine  Breznica

„Rekonstrukcija krovišta mrtvačnice“,
6. Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica,
7. Suglasnost  na  primjenu  novog  cjenika  za  obavljanje  javne  usluge  sakupljanja

komunalnog otpada na području Općine Breznica,
8. Informacija o dodjeli studentskih stipendija za kalendarsku 2024. godinu,
9. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno.



Toč. 1)
Odluka o porezima Općine Breznica

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
obrazlaže da je novu Odluku potrebno donijeti zbog ukidanja prireza. Prijedlog Odluke bio je
i  na  javnom savjetovanju  na  kojem nije  bilo  primjedbi  ili  prijedloga.  Ovim prijedlogom
Odluke se ne mijenjaju iznosi ostalih poreza Općine Breznica, već je samo maknut prirez.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik daje prijedlog Odluke o porezima Općine Breznica na glasanje.

Zaključak: Odluka o porezima Općine Breznica je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 2)
Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Breznica

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
pojašnjava  da po zakonu općine određuju  stope poreza  na dohodak (nižu i  višu stopu)  u
granicama određenim zakonom. Ovim prijedlogom propisana je najveća moguća stopa poreza
od 22% za nižu poreznu stopu, te 33 % za višu poreznu stopu. I ovim prijedlogom neće se u
potpunosti nadoknaditi gubitak prireza, budući da je prirez bio u potpunosti prihod Općine,
dok dio poreza na dohodak odlazi u državni, odnosno županijski proračun. Ova Odluka se
mora objaviti i u „Narodnim novinama“.

Prijedlog  Odluke  bio  je  na  javnom  savjetovanju  na  kojem  nije  bilo  primjedbi  ili
prijedloga.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik  daje  prijedlog  Odluke  o  visini  poreznih  stopa  godišnjeg  poreza  na
dohodak Općine Breznica na glasanje.

Zaključak: Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine
Breznica je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 3)
Odluka o donošenju Plana djelovanja

u području prirodnih nepogoda Općine Breznica za 2024. godinu

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
obrazlaže da se Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda donosi svake godine. U Planu
su  opisane  mjere  koje  se  poduzimaju  u  slučaju  prirodnih  nepogoda,  a  pokrivene  su  one
prirodne nepogode za koje mjere nisu već dane u dokumentima zaštite i spašavanja (Planu
djelovanja civilne zaštite i Procjeni rizika Općine Breznica).

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik daje prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih
nepogoda Općine Breznica za 2024. godinu na glasanje.

Zaključak: Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda
Općine Breznica za 2024. godinu je prihvaćena jednoglasno.



Toč. 4)
Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi nerazvrstane ceste

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
podsjeća da Općinsko vijeće donosi odluke o proglašenju nerazvrstanih cesta javnim dobrom
u cilju rješavanja imovinskih odnosa i upisa vlasništva na Općinu Breznica.  Po donošenju
odluke geodeti izlaze na teren i mjere stvarno stanje ceste.

Pri  izmjeri  nerazvrstane  ceste  NC Jales  Breznički  utvrđeno  je  da  trasa  ceste  jako
odstupa od svog položaja u katastru, zbog čega je nakon ucrtavanja stvarnog stanja vlasniku
čestice  kroz  koju  prolazi  cesta  oduzeta  znatna  površina  zemljišta.  U  cilju  kompenzacije
vlasniku zemljišta potrebno je sada ukinuti status javnog dobra na dijelu katastarske čestice
kroz koji navedena cesta više ne prolazi. Nakon toga će biti moguće to zemljište prepisati
vlasniku kao kompenzaciju za oduzeto zemljište, o čemu će se odlučivati na sljedećoj sjednici
Općinskog vijeća.

Predsjednik  pita  da  li  se  radi  o  jednostavnoj  zamjeni  zemljišta,  na  što  pročelnik
odgovara potvrdno. Načelnik dodaje da su površine koje se zamjenjuju približno iste.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik daje prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi
nerazvrstane ceste na glasanje.

Zaključak:  Odluka  o  ukidanju  statusa  javnog  dobra  u  općoj  uporabi
nerazvrstane ceste je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 5)
Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Breznica

„Rekonstrukcija krovišta mrtvačnice“

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
objašnjava  da  se  radi  o  projektu  koji  će  se  financirati  iz  fondova  EU,  a  ovu  je  Odluku
potrebno donijeti da bi se projekt mogao prijaviti na natječaj LAG-a Prizag i Agencije za
plaćanja u poljoprivredi. Načelnik dodaje da se na natječaju može dobiti do 29.000,00 €, što
bi bilo otprilike dovoljno provedbu projekta. Na mrtvačnici je potrebno zamijeniti crijep koji
pada, kao i dio drvene konstrukcije koja je istrunula.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik  daje  prijedlog  Odluke  o  davanju  suglasnosti  za  provedbu  ulaganja  na
području Općine Breznica „Rekonstrukcija krovišta mrtvačnice“ na glasanje.

Zaključak:  Odluka  o  davanju  suglasnosti  za  provedbu ulaganja  na  području
Općine Breznica „Rekonstrukcija krovišta mrtvačnice“ je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 6)
Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
objašnjava  da  se  radi  o  građevinskom  zemljištu  s  kućom  i  gospodarskim  objektom  u
Mirkovcu  Brezničkom  koje  je  Općina  naslijedila  kao  ošasnu  imovinu  iza  pokojnog  g.
Kocipera. Drugi nasljednici su se odrekli naslijeđa zbog dugova pokojnog. Po zakonu Općina
je dala izraditi  elaborat kojim je vrijednost nekretnine procijenjena na 17.300,00 €. Ovom
Odlukom ovlašćuje se načelnik za provedbu natječaja za prodaju.

Načelnik dodatno pojašnjava o kojoj se nekretnini u Mirkovcu radi.



Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Predsjednik daje prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica
na glasanje.

Zaključak:  Odluka  o  prodaji  nekretnine  u  vlasništvu  Općine  Breznica  je
prihvaćena jednoglasno.

Toč. 7)
Suglasnost na primjenu novog cjenika za obavljanje javne usluge

sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Breznica

Predsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog  reda.  Pročelnik
podsjeća Vijeće da je od svibnja na snazi novi cjenik odvoza komunalnog otpada na području
Općine. Sada je koncesionar Eko Flor d.o.o. predao općini zahtjev za ponovnim povećanjem
cijene usluge. Po zakonu načelnik kao izvršno tijelo daje potrebnu suglasnost na primjenu
novog  cjenika,  ali  načelnik  smatra  da  bi  se  Vijeće  prije  toga  trebalo  upoznati  s  novim
prijedlogom cjenika.

Novim prijedlogom ne mijenja se fiksni dio cijene usluge (6,52 €), već cijene samih
odvoza. Po prvom zaprimljenom prijedlogu Eko Flor je tražio cijene odvoza od 10,00 € za
prvi i 4,00 € za drugi odvoz u mjesecu spremnika od 240 l. U konačnici su dogovorene cijene
u iznosu od 8,08 € za prvi i 4,85 € za drugi odvoz i treći odvoz u mjesecu, što za dva odvoza u
mjesecu spremnika od 240 l znači povećanje cijene usluge od 44%. Cijena usluge za samo
jedan odvoz mjesečno iznosila bi 14,60 €, a nove cijene bi se primjenjivale od 01. siječnja.
Pročelnik napominje da bi i po ovom prijedlogu i Zelina i Čistoća još uvijek imati više cijene
usluge.

Vijećnica  Jadranka  Bahlen  smatra  da  koncesionar  ne  registrira  uvijek  točno  broj
odvoza. Pročelnik odgovara da su njemu osobno dobro obračunali odvoz u mjesecu kada je
bio na godišnjem odmoru. Predsjednik dodaje da je njegova susjeda imala problem kada joj je
očitan  prazni  spremnik  koji  je  ostavila  pokraj  ograde,  ali  da  je  to  riješeno  nakon  što  je
gospođa kontaktirala Eko Flor.

Načelnik dodaje da se koncesionar ponaša korektno u posljednje vrijeme i da bi i po
ovom prijedlogu  novih  cijena  bio  najpovoljniji  od  odnosu  na  druge  općine  koje  nemaju
vlastita  komunalna  poduzeća.  Promjenom koncesionara  na  Čistoću došlo  bi  do još  većeg
povećanja  cijena,  a  mogući  bi  bili  i  problemi  pri  preuzimanju  usluge.  Smatra  da  bi  se
prijedlog novog cjenika trebao prihvatiti, ali želi čuti mišljenje Općinskog vijeća prije davanja
suglasnosti.

Vijećnik Petar Andrašek iznosi da na reciklažnom dvorištu u Novom Marofu ne žele
prihvatiti otpad iz drugih općina (specifično elektronički otpad). Načelnik odgovara da je na
području  Općine  dogovoreno  prikupljanje  otpada  putem  mobilnog  reciklažnog  dvorišta.
Pročelnik dodaje da je za odvoz elektroničkog otpada potrebno nazvati tvrtku koja vrši odvoz
otpada na području Varaždinske županije i da će poslati kontakt broj vijećniku.

Pročelnik obavještava Vijeće i o kupnji novih smeđih spremnika za tekstil od 1.100 l
koji će se postaviti na zelenim otocima. Načelnik, pročelnik i Petar Andrašek raspravljaju o
zelenim otocima a području Općine.

Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika, pa Predsjednik predlaže da se
glasa o davanju pozitivnog mišljenja na davanje suglasnosti na primjenu novog cjenika.

Zaključak: Pozitivno mišljenje o davanju suglasnosti na primjenu novog cjenika
za  obavljanje  javne  usluge  sakupljanja  komunalnog  otpada  na  području  Općine
Breznica je izglasano jednoglasno.



Toč. 8)
Informacija o dodjeli studentskih stipendija za kalendarsku 2024. godinu

Pročelnik obavještava Vijeće o rezultatu raspisanog natječaja za dodjelu studentskih
stipendija  za  2024.  godinu.  Na raspisani  natječaj  javilo  se  11 studenata,  što  je  manje  od
odnosu na 15 od prošle godine. Pročelnik čita popis studenata koji su se javili na natječaj i
napominje  da se radi  samo o informaciji  o rezultatima natječaja.  Samu Odluku o dodjeli
stipendija donosi načelnik.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od
strane vijećnika.

Toč. 9)
Ostala pitanja i prijedlozi

Pročelnik obavještava Vijeće da će ugovor za izgradnju tribine na igralištu u Breznici
biti  potpisan s tvrtkom Omega d.o.o.  Projekt  je sufinanciran iz fondova EU, a Općina će
trebati pokriti samo dio troškova otprilike u visini iznosa PDV-a. Raspisan je i natječaj za
radove na nerazvrstanoj cesti Drašković – Črni Jarek duljine 300 metara. Pri kraju je i izrada
projekta za vrtić u Breznici, za koji je već zaprimljena većina posebnih uvjeta. U prvom ili
drugom mjesecu može se očekivati ishođenje građevinske dozvole, nakon čega slijedi javna
nabava  za  izgradnju  vrtića.  Načelnik  dodaje  da  bi  ishođenje  građevinske  dozvole  moglo
potrajati i do trećeg mjeseca sljedeće godine.

Načelnik  također  dodaje  i  da  odobrena  sredstva  nisu  ni  približno  dovoljna  za
pokrivanje troškova gradnje novog vrtića, ali da su u najavi mogući novi pozivi kojima bi se
osiguralo dodatno financiranje. U svakom slučaju Općina nastavlja s izgradnjom vrtića.

Vijećnica Jadranka Bahlen obavještava Vijeće da je s g. Osonjačkim iz Županijske
uprave  za  ceste  dogovorila  asfaltiranje  lokalne  ceste  Jales  Breznički  –  Bedenica  sljedeće
godine. Načelnik predlaže da se s g. Osonjačkim dogovori i obveza održavanja ceste Tkalec –
Tomaševec, koju je Županijska uprava za ceste upisala na sebe. Pročelnik pojašnjava da je to
napravljeno kada je ŽUC rješavao imovinske odnose za svoje ceste na području Općine.

Vijećnik Petar Andrašek pita  da li  su radovi na nogostupu u Breznici  dio projekta
biciklističkih staza na području Općine. Načelnik odgovara da radovi nisu dio tog projekta,
već da ih Hrvatske ceste provode kao izvanredno održavanje ceste.  Općina će projektirati
staze u nastavku novog nogostupa,  budući  da Hrvatske ceste  više ne žele  projektirati  niti
financirati pješačko - biciklističke staze. Prva faza projektiranja će biti staze uz državnu cestu,
ali planirani projekt obuhvaća staze kroz sva naselja. Petar Andrašek pita i da li će se radovi u
tijeku nastaviti prema centru Breznice. Načelnik odgovara da se dogovara nastavak radova u
proljeće do kuće g. Mirka Šargač, ali da će Općina vjerojatno i morati sufinancirati dio tih
radova.

Predsjednik postavlja  pitanje  da li  je Općina preuzela  autobusne stanice,  koje su u
kritičnom stanju. Načelnik odgovara da je Općina preuzela autobusne stanice, te da je stanica
Jarek Bisaški poslana na popravak i idući tjedan bi trebala biti vraćena i montirana.

Načelnik upoznaje Vijeće i s prijedlogom stanovnika zaseoka Brstec za postavljanjem
autobusne stanice za školski autobus. Smatra da je prijedlog opravdan te će nastojati da se to
čim prije napravi.

Predsjednik  obavještava  Vijeće  da  je  na  posljednjem  sastanku  civilne  zaštite
Varaždinske županije  rečeno je  da će  od 01.  siječnja  načelnici  stožera  civilne  zaštite  biti
načelnici općina. Smatra da je to i logično zbog primjedbi da načelnici stožera koji rade ne
mogu biti prisutni ako se nešto dogodi.



Pročelnik  pita  vijećnicu  Jadranku  Bahlen  kako  je  prošao  sastanak  s  premijerom.
Jadranka Bahlen odgovara da je prošao dobro i  navodi potpisivanje  ugovora za izgradnju
centra civilne zaštite,  postavljanje kamena temeljca u bolnici i program u Medicinskoj školi.
Na ovu temu raspravljaju načelnik i Jadranka Bahlen.

Načelnik  obavještava  Vijeće  o  sastanku s  Hrvatskim vodama kojeg  je  organizirao
Župan. Smatra da je na sastanku bilo pozitivnih pomaka.

Vijećnica Jadranka Bahlen iskazuje svoje razočaranje što se na poziv za bespovratna
sredstva za centre za starije nije javio nitko iz Varaždinske županije. Smatra da bi bilo logično
da se na poziv javio Grad Varaždin. Načelnik dodaje da se trebao javiti i Grad Novi Marof.
Načelnik i Jadranka Bahlen nastavljaju raspravu na ovu temu.

Načelnik i Jadranka Bahlen raspravljaju o prijedlogu predsjednika HSU-a za besplatni
javni prijevoz umirovljenika.

Jadranka Bahlen postavlja pitanje da li je Općina ove godine isplatila kakva sredstva
Zakladi za pomoć djeci Vita. Pročelnik odgovara da je plaćeno ako je Vita poslala zahtjev. 

Pročelnik pita Jadranku Bahlen da li zna za nekoga na području Općine tko bi trebao
dobiti paket Crvenog križa (osim poznatih socijalnih slučajeva). Jadranka Bahlen, načelnik i
pročelnik raspravljaju na temu socijalne pomoći i skrbi.

Dovršeno u 20,00 sati.

KLASA: 024-01/23-01/04
URBROJ: 2186-23-01-23-2
U Bisagu, 24.11.2023.

Voditelj zapisnika Predsjednik Općinskog vijeća
    Marko Futač         Tomislav Ledinski


